

# **PROVINCE DE QUÉBEC**

## **Municipalité de Hope Town**

Aux contribuables de la susdite municipalité

### **AVIS PUBLIC**

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ par la soussignée, directrice générale de la susdite municipalité, QUE :

Le vérificateur présentera les États Financiers de l'année 2019 à la séance ordinaire de la réunion du Conseil municipal qui sera tenue à 19h00 au lieu ordinaire des sessions, le 04 mai 2020, par conférence téléphonique.

Donné à Hope Town  
Ce 24e jour d'avril 2020

Sylvie Francoeur  
Directrice générale

### **CERTIFICAT DE PUBLICATION**

Je, soussignée, résidente à Paspébiac certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis ci-annexé en affichant deux copies aux endroits désignés par le conseil, entre 11 heures et 17 heures, le vingt-quatrième jour d'avril 2020.

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat, ce vingt-quatrième jour d'avril 2020.

Sylvie Francoeur  
Directrice-générale

**Municipality of Hope Town**

**To the citizens of the municipality**

**PUBLIC NOTICE**

A NOTICE OF MOTION WAS GIVEN by the undersigned Director General THAT:

The auditor will present the financial statements 2019 at the council regular meeting on May 4<sup>th</sup> 2020 at 7:00 pm by telephone conference.

GIVEN IN HOPE TOWN, this 24th day of April 2020.

Sylvie Francoeur  
General Director

**CERTIFICATE OF PUBLICATION**

I, undersigned, resident of Paspébiac, certify under my oath of office that I published this notice by posting two copies at the designated places by council, between 10h am and 7h pm, this twenty-fourth of April 2020.

IN WITNESS WHEREOF, I give this certificate, on twenty-fourth day of April two thousand twenty.

Sylvie Francoeur  
General Director